
Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski

Kalisz, dnia 01.04.2019r.
SA.0003.18.2019

Pan
Tadeusz Skarżyński
Radny 
Rady Miasta Kalisza

W odpowiedzi  na interpelację  zgłoszoną w okresie  międzysesyjnym w dniu 19 marca br.,  
zawierającą pytania dotyczące poruszania się i parkowania na osiedlu Dobrzec, uprzejmie wyjaśniam
jak niżej.

Ad.1.  Miasto  Kalisz  sukcesywnie  i  w  miarę  posiadanych  środków  realizuje  remonty  dróg
wewnętrznych na Osiedlu Dobrzec.  W latach ubiegłych w ramach Budżetu Obywatelskiego
wykonane  zostały  prace  w  zakresie  drogi  wewnętrznej  na  odcinku  od  pawilonu  Tesco  do
wyposażonego w sygnalizację  świetlną  skrzyżowania  z  Al.  Wojska Polskiego oraz od  tego
skrzyżowania do targowiska a także drogę wewnętrzą pomiędzy budynkami numer 11 a 13.
Ponadto,  w  przypadku  pojawienia  się  wolnych  środków w bieżącym roku  podjęte  zostaną
starania w celu wykonania odcinka od wspomnianego targowiska do połączenia z ul. Prymasa
Stefana Wyszyńskiego i  remontu nawierzchni jezdni, parkingów i chodników w ul. Prymasa
Stefana  Wyszyńskiego  13  –  od  strony  przedszkola  klatka  7-12.  Ewentualnie,  zadania  te
mogłyby  zostać  zrealizowane  w  ramach  zaplanowanego  do  uruchomienia  od  2020  roku
Programu Budowy i Przebudowy Dróg Osiedlowych. Pragnę podkreślić, iż na wykonanie zadań
już  zrealizowanych  Miasto  Kalisz  przeznaczyło  znacznie  większe  środki  finansowe  niż
wynikało to z kwot zapisanych w Regulaminie Budżetu Obywatelskiego.

Ad.2.  Z  uwagi  na  funkcjonowanie  na  osiedlu  Dobrzec  wielu  podmiotów,  występuje  bardzo
zróżnicowana  struktura  własnościowa,  która  utrudnia  prowadzenie  jednolitej  polityki
parkingowej  na  tym  obszarze.  Niemniej,  Miasto  Kalisz  jest  otwarte  na  współpracę  w  tym
zakresie. Równocześnie, każdorazowo w ramach inwestycji prowadzonych przez Miasto Kalisz 
a  w szczególności  przez  Miejski  Zarząd  Dróg i  Komunikacji  w Kaliszu  na  terenie  osiedla
Dobrzec  brana  jest  pod  uwagę  konieczność  wygospodarowania  możliwie  dużej  ilości
ogólnodostępnych miejsc postojowych przy pełnej współpracy ze Spółdzielnią Mieszkaniową
Dobrzec. Powyższe realizowane jest z uwzględnieniem zapisów obowiązującego miejscowego
planu, przepisów szczegółowych oraz możliwości finansowych Miasta. 




